
اخباراخبار
نماینده مردم نوشهر, چالوس و کلاردشت در مجلس شورای اسلامی خبر داد:

بهره برداری از قطعه اول آزاد راه تهران شمال سال آینده

مدیرکل میراث فرهنگی گیلان خبر داد:

اختصاص یک میلیارد و 600 میلیون تومان به طرح های دریای گیلان

در دیدارمدیرکل نوسازی مدارس و آموزش و پرورش هرمزگان مطرح شد :

دغدغه هایمان در بهبود روند تعلیم و تربیت مشترک است

نوشهر,  چالوس,  شهرستانهای  مردم  نماینده 
جمع  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  کلاردشت 
و  صحیح  اخبار  انعکاس  لزوم  بر  رسانه  اصحاب 
درست تاکید کرد و اظهار داشت:با توجه به شرایط 
موجود و ایجاد شبکه های مجازی بدون مجوز که 
و  پردازند  می  خبری  رویدادهای  و  اخبار  نشر  به 
نگرانی در جامعه می شوند  و  تشویش  بروز  باعث 
انتشار  و  اطلاع رسانی  ؛ در  از خبرنگاران خواست 
اخبار  همه تلاش و همت خود را بکار گیرند.  دکتر 
خصوص  در  ادامه  در  لاشکی  احمدی  قاسم  حاج 
با توجه به  آزاد راه تهران شمال گفت :قطعه اول 
عملکرد مجموعه؛ انشاالله  در بهار سال آینده زیر بار 
با اشاره به خدمات  ترافیکی خواهد رفت. احمدی 
ارزنده دولت در خصوص توجه ویژه به مسله آزاد 
راه گفت:دولت خوشبختانه با تمام تلاش سعی در 
به اتمام رساندن آزاد راه دارند و امیدواریم در آینده 
نزدیک کل قطعات به بهره برداری برسد تا شاهد  

بار سنگین ترافیک در این محور نباشیم.
قطعه  تصریح کرد:در خصوص  احمدی  دکتر 
نویس  پیش  با  جنوبی  کره  دوو  شرکت  نیز  دوم 
انجام  یورو   میلیون   ٣٠٠ و  میلیارد  یک  داد  قرار 
شده و طبق برنامه ریزی انجام شده ؛تا پایان سال 
ادامه در  برداری خواهد رسید.وی در  بهره  به   ٩٩
گفت  نوشهر  تجاری  آزاد  منطقه  تکلیف  خصوص 
پیشنهاد   و  طرح  با  مجلس  در  گذشته  روز  طی   :
و  شد  پیشنهاد  کشور  در  جدید  تجاری  منطقه   ٧
بنده  بین  این  موافق گرفت که در  رای  از مجلس 
اینکه منافع  به دلیل  اما  بودم  این موضوع  مخالف 

استان مازندران در میان بود  سکوت اختیار کردم.  
وی اضافه کرد : متاسفانه در بین ٧ منطقه نامی از 
نوشهر نبود و دلیل دیگر مخالفت بنده کارشناسی 
تجاری  جدید  منطقه   ٧ ایجاد  خطرات   و  نبودن 
مناطق  :ایجاد  کرد  اضافه  احمدی  بود.  در کشور  
متعدد تجاری در کشور یک خطر جدی است چرا 
که تعریف درستی از منطقه آزاد تجاری نداریم و 
این  و  شود  می  ایجاد  ما  ذهن   در  واردات  فقط 
ضربه زدن به اقتصاد کشور است و عواقبی به همراه 
خطرات  این  جمله  از  بیکاری  که  داشت  خواهد 
است  و به نوعی با اقتصاد مقاومتی ما نیز  مغایرت 
کلاردشت  و  چالوس  نوشهر,  مردم  .نماینده  است 

رییس سازمان  اینکه  با وجود  خاطرنشان ساخت: 
بازرسی کشور در خصوص فساد و رانت در مناطق 
این طرح های  با وجود  اما  داد  آزاد کشور هشدار 
جدیدی برای احداث  مناطق آزاد به مجلس   از 
قاسم  است.حاج  شده  پیشنهاد  نمایندگان  سوی 
نجومی  حقوقی  های  فیش  خصوص  در  احمدی 
برخی مدیران گفت : این افراد گناه بزرگی نرتکب 
باید  شدند که به هیچ وجه قابل گذشت نیست و 
مجازات شوند. وی با بیان اینکه رییس جمهور در 
برخورد و اخراج این افراد شجاعانه رفتار کرد گفت:  
آقای روحانی بدون هیچ توجیه و دفاعی عمل این 
اظهار  دستورالعملی  طی  و   کرد  محکوم  را  افراد 

داشت: تمام تلاش خود را بکار  خواهیم گرفت که 
بیشتری  نظارت  و  دقت  حقوق  پرداخت  خصوص 
صورت گیرد تا شاهد چنین اعمالی نباشیم.احمدی 
همچنین در خصوص نیروهاب حق التدریسی گفت 
: در سال گذشته مشکلاتی در این خصوص وجود 
و  آموزش  کمیسیون   در  گذشته  هفته  و  داشت  
تحقیقات مشکلات آن رفع شد و بزودی به صحن 
علنی مجلس برای گرفتن رای اعتماد خواهد رفت 
که بر اساس نیاز آموزش و پرورش انجام خواهد شد, 
همچنین دانشگاه فرهنگیان امسال حدود ٢٣ هزار 
نفر خروجی خواهد داشت که از این تعداد ۵ هزار 
نفر ماده ٢٨ شدند که به این ترتیب با حجم بالایی 
از نیرو مواجه خواهیم شد.دکتر احمدی از مجموعه 
اقدامات بهداشتی و درمان در نوشهر و چالوس خبر 
بیمارستان  اسکن  تی  سی  دستگاه   : گفت  و  داد 
امنا  هیات  همت  با  چالوس  اجتماعی  تامین 
بیمارستان مصوب شد و بزودی دستگاه نصب و راه 
اندازی خواهد شد. همچنین دو ستگاه لابروسکپی 
به ارزش ٣۵٠ میلیون تومان به بیمارستان تحویل 
داده شد و انشاالله  در روزهای آینده به بهره برداری 
با حضور  نیز  قلب  خواهد رسید.  همچنین بخش 
ضمن  شد  خواهد  انجام  بزودی  متخصص  پزشک 
و  بازسازی  به  نیاز  نیز  نوشهر  بیمارستان  اینکه 
مرمت دارد.کلینیک تخصصی بیمارستان نوشهر  تا 
پایان شهریور به بهره برداری خواهد رسید.  درمان 
بستر مرزن آباد به طور جد مشغول احداث هستند 
تا هر چه  و حتی در چند شیفت مشغول هستند 

زودتر به بهره برداری برسد.

دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  مدیرکل   
و  یک میلیارد  اختصاص  از  گیلان  گردشگری  و 
دریا  زیرساخت طرح های  به  تومان  میلیون   6٠٠
این استان خبر داد. رضا  تاکنون در  از سال ٩٢ 
دریای  طرح های  از  بازدید  جریان  در  علیزاده  
از  کدام  هر  وظایف  به  اشاره  با  شهرستان  این 
خدمات  تسهیلات  ستاد  در  متولی  دستگاه های 
دو  امسال  فطر  عید  کرد:  اظهار  گیلان  سفر 
خدمات  و  شد  استان  وارد  گردشگر  نفر  میلیون 
ارائه  به گردشگران  اعتباری  بدون ردیف  مختلف 
از ستاد تسهیلات  انتظارها  شده است.وی، سطح 
و  کرد  عنوان  بالا  را  گیلان  در  سفر  خدمات 

کددار  به  ویژه ای  توجه  دولت  است  نیاز  افزود: 
منظور  به  سفر  خدمات  تسهیلات  ستاد  کردن 
با  مسؤول،  باشد.این  داشته  اعتبارات  دریافت 
صنایع  فرهنگی،  میراث  سازمان  اینکه  بیان 
از  گیلان  کل  اداره  به ویژه  گردشگری  و  دستی 
خدمات  زیرساخت های  در  اعتبارات  پرداخت 
 ٩٢ از سال  کرد:  تصریح  است،  نبوده  غافل  سفر 
برای  تومان  میلیون   6٠٠ و  یک میلیارد  تاکنون 
در  دریا  طرح های  قالب  در  زیرساخت ها  ایجاد 
سرویس های  کمپینگ،  ایجاد  شهرستان ها، 
بهداشتی و ... با فرمانداران و شهرداران همکاری 
دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  داشتیم.مدیرکل 

ایجاد  برای  تلاش  به  گیلان  گردشگری  و 
در  مطلوب  نحو  به  گردشگری  زیرساخت های 
استان اشاره کرد و یادآور شد: انتظارها در گیلان 
موضوع های  به  ویژه  توجه  نیازمند  و  است  بالا 
با  هستیم.علیزاده  دریا  طرح های  در  زیرساختی 
فرهنگی  دستگاه های  اعتبارات  اینکه  به  اشاره 
و  دریا  طرح های  در  برنامه ها  اجرای  برای 
تفرجگاه های گیلان در حد صفر است، بیان کرد: 
فرهنگی  امور  در  استان  فرهنگی  دستگاه های 
نشاط  ایجاد  منظور  به  و  ندارند  عملی  ابتکار 
فرهنگی  خوراک  تهیه  و  فعالیت ها  اجتماعی، 

اعتبارات هستند. نیازمند  مخاطبان  برای 

طرح های دریا نیازمند پشتیبانی ملی است
مذکور  بازدید  جریان  در  نیز  رشت  فرماندار 
به  شهرستان  این  ساحلی  نوار  از  کیلومتر   ٢٣ به 
و  کرد  اشاره  انزلی  آزاد  منطقه  با  مشترک  طور 
گفت: امسال شش طرح سالم سازی دریا در ساحل 
با  مهدوی  عیسی  است.سید  راه اندازی شده  رشت 
بیان اینکه در طرح های سالم سازی دریا با امکانات 
می دهیم،  انجام  را  ملی  فعالیت های  شهرستانی 
تصریح کرد: طرح های دریا نیازمند پشتیبانی ملی 
گردشگران  و  دریا  بین  آشتی  ایجاد  بر  است.وی 
تأکید کرد و یادآور شد: فضای الگویی مناسبی باید 
بتوانیم در طرح های سالم سازی دریا به وجود آوریم.

و  قاسمی مدیرکل  ،مهندس  تجهیز مدارس هرمزگان  و  توسعه 
بهمن زاده معاون توسعه مدیریت نوسازی مدارس استان با مدیرکل 
با  دیدار  این  در  قاسمی  مهندس   . کردند  دیدار  پرورش  و  آموزش 
تبریک انتصاب مدیرکل آموزش و پرورش و عید سعید فطر گزارشی 
از روند فعالیت این اداره کل را ارائه داد و گفت : مهمترین دغدغه ما 
تامین فضای آموزشی استاندارد برای دانش آموزان عزیز استان است 
و هر زمانی یک مدرسه استاندارد جایگزین مدرسه تخریبی می شود 
امیدها دوچندان می گردد. مدیرکل نوسازی مدارس استان در  این 
ادامه افزود : آموزش و پرورش به عنوان دستگاهی اثر گذار درجامعه 
محسوب می شود و مدیریت این دستگاه خطیر و با اهمیت است . 
طعا با حضور دانش هاشمی پور که تجارب گرانسنگی در این زمینه 
خواهیم  تربیت  و  تعلیم  عرصه  در  بیشتر  های  موفقیت  شاهد  دارند 
بر  مبنی  دولت  رویکرد  بر  تاکید  با  قاسمی  ماشاءاله  مهندس   . بود 
از   : شد  یادآور  خصوصی  بخش  به  تمام  نیمه  های  پروژه  واگذاری 
ولی  ایم  داشته  مدیریت  سازمان  با  را  مکاتباتی  1٣٩٣تاکنون  سال 

تصمیم  خصوص  این  در  تواند  می  بردار  بهره  قانون  نص  اساس  بر 
و  آموزش  به  استان  مدارس  نوسازی  اداره کل  نظر  لذا  نماید  گیری 
پور  هاشمی  .دانش  شود  اتخاذ  لازم  تصمیم  گردیدتا  اعلام  پرورش 
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان با قدردانی از حضور مدیرکل و 
معاون توسعه مدیریت نوسازی مدارس استان گفت : نوسازی مدارس 
و آموزش و پرورش دغدغه مشترک دارند و این دغدغه هماناتامین 
و  تعلیم  روند  در  که  باشد  می  استاندارد  و  مطلوب  آموزشی  فضای 
پرورش  و  آموزش  .مدیرکل  است  گذار  اثر  دیار  این  فرزندان  تربیت 
هرمزگان در ادامه با اشاره به تلاشهای انجام شده در حذف مدارس 
و  تخریبی  مدارس  سمت  به  خیری  منابع  هدایت   : افزود  تخریبی 
قابل  مدارس  نوسازی  توسط  تخریبی  مدارس  درجهت حذف  تلاش 
تحسین است و امیدواریم با حمایت خیرین بتوانیم مدارسی ایمن و 
استاندارد در اختیار دانش آموزان قرار دهیم .معاون توسعه مدیریت 
و پشتیبانی اداره کل نوسازی مدارس هم در این دیدار به تعاملات 
آموزش و پرورش و نوسازی مدارس اشاره کرد و گفت : بحمدالله در 

چندسال اخیر تعامل خوبی بین این دودستگاه وجود داشته و دارد و 
حضور جنابعالی که سابقه معاونت پشتیبانی نوسازی مدارس استان 
را درکارنامه دارید یقینا می تواند در عملکرد هر دودستگاه اثر گذار 
و همکاران  پرورش  و  آموزش  برای مدیرکل  زاده  بهمن  .قاسم  باشد 

ایشان آرزوی موفقیت نمود.

طلب 9 میلیارد تومانی پیمانکاران از 
شرکت برق کردستان

از  کردستان  استان  برق  شرکت  مدیرعامل 
بدهکاری ٩ میلیارد تومانی شرکت برق کردستان 
این  به پیمانکاران خبر داد و گفت: بخش عمده 
است.  مهر  مسکن  پروژه  به  مربوط  بدهکاری 
نجفیان در جلسه شورای مسکن  محمدمصطفی 
اجرای  به وضعیت  اشاره  با  در سنندج  کردستان 
پروژه های مسکن مهر در استان با بیان اینکه یکی 
از مهم ترین مشکلات در بحث واگذاری امتیازات 
پروژه های  به  خدمات رسان  دستگاه های  سوی  از 
مسکن مهر کمبود اعتبارات است، خاطرنشان کرد: 
با وجود کمبود اعتبارات کار تعطیل نشده و هر آنچه 
در توان داشته ایم انجام وظیفه کرده ایم.نجفیان در 
مهر  مسکن  واحدهای  به  انشعاب  واگذاری  مورد 
واگذاری  برای  لازم  آمادگی  گفت:  نیز  مریوان 
انشعاب به این پروژه را در مریوان داریم.وی با بیان 
مسکن  پروژه های  زیربنایی  خدمات  برای  اینکه 
مهر در استان کردستان 1۵ میلیارد تومان اعتبار 
اعلام نیاز شده بود، اظهار داشت: تاکنون 6 میلیارد 
تومان از این میزان تامین و به ما اختصاص داده 
شده و مابقی اقدامات و هزینه های صورت گرفته 
از محل اعتبارات داخلی شرکت در استان تامین 
شده است.مدیرعامل شرکت برق استان کردستان 
از بدهکاری ٩ میلیارد تومانی شرکت برق کردستان 
به پیمانکاران خبر داد و گفت: نمی گوییم که کل 
این بدهکاری مربوط به پروژه های مسکن مهر است، 
اما واقعیت این است که پروژه مسکن مهر عامل 

درصد قابل توجهی از این بدهکاری است.

با هدف آموزش مصرف صحیح آب به کودکان
کارگاه نقاشی با موضوع صرفه جویی در 

مصرف آب در شهر اراک برگزار شد
مصرف  فرهنگ  کردن  نهادینه  منظور  به 
عمومي  روابط   ، کودکان  بین  در  آب  صحیح 
با همکاری  شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي 
مرکز فرهنگی هنری چاووش شهراراک  اقدام به 
برگزاري کارگاه نقاشي با موضوع صرفه جویي در 
مصرف آب  نمود.   به گزارش روابط عمومی شرکت 
فکور  زهرا طراوتی  مرکزی  استان  فاضلاب  و  آب 
مدیر دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت 
عمومي  روابط  داشت:  اظهار  خبر   این  اعلام  با 
شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي از هر ظرفیت 
و فرصتي براي تبیین الگو مصرف و فرهنگسازي 
مصرف بهینه آب در بین اقشار مختلف جامعه به 
ویژه کودکان و نوجوانان مي نماید.     وي افزود: 
در این راستا همزمان با برگزاري نمایشگاه نقاشي از 
آثار هنرجویان مرکز فرهنگي هنري چاووش که به 
مدت ٣ روز در محل فرهنگسراي آیینه شهر اراک 
برگزار شد روابط عمومي آبفا حضور فعال داشته 
و در سومین روز از این نمایشگاه کارگاه آموزش 
نقاشي آب با همکاري مسئولان این موسسه برگزار 
را  کودکان  آبفا   عمومي  روابط  دفتر  مدیر  شد.  
مروجین فرهنگ صحیح استفاده از آب در خانواده 
دانست و افزود:بایستي  به قدري در مورد مصرف 
صحیح آب اطلاع رساني شود تا به عنوان یک ارزش 
در نهاد افراد تبلور یابد.     وي  اظهار داشت:در این 
روز علاوه بر برگزاری کارگاه نقاشی ، مسابقه ای با 
موضوع صرفه جویی در مصرف صحیح آب همراه 
با بازی و اهدای جایزه به کودکان برگزار گردید. 
گفتنی ست همزمان با روز جهانی کودک همراه 
با این آثار نمایشگاهی با موضوع صرفه جویی در 

مصرف صحیح آب برگزار خواهد شد

دیدار مدیرکل بازرسی استان با 
مدیرعامل مخابرات گلستان

مخابرات  مدیرعامل  با  فتوحی  الاسلام  حجت 
گلستان دیدار کرد.حجت الاسلام فتوحی مدیرکل 
بازرسی استان با مدیرعامل وتنی  چند از مدیران و 
روسای مخابرات گلستان دیدار داشت.در این دیدار 
ابتدا مهندس شهمرادی مدیرعامل مخابرات استان 
در  مخابرات  عملکرد  از  گزارشی  ارائه  با  گلستان 
بخشهای تلفن ثابت ، همراه و adsl گفت : با تعریف 
ده حوزه تمرکز در شرکت مخابرات استان گلستان در 
تلاشیم بتوانیم خدمات را در اسرع وقت و با کیفیت به 
مشتریان ارائه دهیم . وی با اشاره به یکی از این حوزه 
های تمرکز که افزایش کنترل داخلی میباشد اهمیت 
نظارت بر تمامی فرآیندهای انجام شده را تاکید کرد  
و گفت : نظارت و بازرسی از فعالیتهای شرکت، با دقت 
فراوان انجام خواهد شد.حجت الاسلام فتوحی نیز با 
اشاره به اینکه نظارت را محور توسعه خواند افزود: اگر 
توسعه ای اتفاق بیفتد مرهون نظارت است و مهم 
انگاشتن نظارت های درون سازمانی به رشد و توسعه 

سازمان کمک میکند. 

لغزندگي سطح محورهاي گلستان؛ 
رانندگان مراقب باشند

راه  اداره کل  روابط عمومي  اداره  به گزارش 
عادل  مهندس”  گلستان،  استان  شهرسازي  و 
مصدقي” در گفت و گویي خبري، افزود: در حال 
ارتباطي  محور  هیچ  ها،  بارش  به  توجه  با  حاضر 
استان مسدود نیست و رفت و آمد به حالت عادي و 
روان در آنها جریان دارد.وي با اشاره به اینکه طبق 
پیش بیني هاي هواشناسي، شرایط جوي ناپایدار 
خواهد  تداوم  پنجشنبه  فردا  تا  استان  بر  حاکم 
داشت، به هم استاني ها توصیه کرد که به احتمال 
وقوع بارش هاي رگباري در برخي نواحي مستعد 
استان، آبگرفتگي و همچنین وقوع سیل ناگهاني، 
از توقف و اتراق در حاشیه رودخانه ها خودداری 
کنند.مصدقي ادامه داد: راهداران و عوامل راهداري 
استان نیز با شروع طرح راهداري تابستانه در طول 
راه هاي شریاني و اصلي استان حضور دارند و به 
محض وقوع حادثه اي، وارد عمل خواهند شد.به 
گفته وي، مرکز مدیریت راه هاي استان با شماره 
۵-٠1٧٣٢٢٢٣1٣1 و تلفن گویاي 141 و سامانه 
پیامکي 1٠٠٠141 در طول شبانه روز آماده ارائه 
جوي  شرایط  و  ها  راه  وضعیت  اطلاعات  آخرین 
باشد.مصدقي خاطرنشان  مي  رانندگان  به  استان 
کرد که در شرایط فعلي جوي، رانندگان حتما قبل 
از سفر از طریق شماره هاي اعلام شده از وضعیت راه 
هاي استان بویژه محورهاي کوهستاني و ارتفاعات 
مطلع شوند.استان گلستان حدود پنج هزار کیلومتر 
بزرگراه، راه اصلي، فرعي و روستایي دارد که بیش از 

یکهزار و ٩٠٠ کیلومتر آن کوهستاني است.

با حضور روابط عمومی های هیاتهای ورزشی استان : 
دوره خبر نویسی وعکاسی ورزشی در 

اراک برگزارشد
با حضور مدیرکل ومعاون ورزشی اداره کل 
هیاتهای  های  عمومی  روابط  و  وجوانان  ورزش 
شهرستانهای  وجوانان  ورزش  وادارات  ورزشی 
ورزشی  وعکاسی  خبرنویسی  دوره  استان  تابعه 
وجوانان  ورزش  مدیرکل  شد.سعیدملکی  برگزار 
استان مرکزی  در این دوره گفت:  روابط عمومی 
ارتباطی متعلق به جامعه ی  به عنوان یک نهاد 
مدرن است، این ساختار در بسیاری از کشورهای 
قرار  خود  واقعی  جایگاه  در  صنعتی  و  پیشرفته 
این ساختار  گرفته ولی در جوامع جهان سومی 
پراکنده  و  روزمرگی  دچار  و  تقلیدی  بیشتر 
به  ها  روابط عمومی  افزود:  است.وی  کاری شده 
توانند  زیربنایی خود می  راهبردی  دلیل جایگاه 
سازمان های مختلف را در همگامی با پیشرفت و 
تحولات جهانی یاری دهند، چراکه روابط عمومی 
یک واحد پویا و ارگانیک سازمانی است که هیچ 
گاه در آن سکون و تعطیلی وجود ندارد.مدیرکل 
ورزش وجوانان استان مرکزی تصریح کرد: روابط 
عمومی مانند واحدهایی نظیر امور اداری و مالی 
نیست که در ساعات و زمان های معینی فعالیت 
فعالیت  با  است  ای  مجموعه  بلکه  باشد،  داشته 
دوره   این  روزی.در  شبانه  و  وسیع  خطیر،  های 
ورزشی  نحوه عکاسی  اساتید حاضر در خصوص 
،همچنین  عکاسی  ونحوه  شرایط   ، ،مشخصات 
را  خبری  های  وشیوه  ورزشی  خبرنویسی  نحوه 

آموزش دادند.

مدیر امور منابع آب گرگان و آق قلا:
انسداد 260 حلقه چاه غیرمجاز در برنامه 
امور منابع آب گرگان و آق قلا قرار دارد

مدیر امور منابع آب گرگان و آق قلا گفت: 
سال گذشته 6٠ چاه غیر مجاز در شهرستان های 
گرگان و آق قلا پر و مسلوب المنفعه شد و امسال 
نیز ٢6٠ حلقه چاه غیر مجاز در برنامه انسداد قرار 
دارد.به گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه 
ای گلستان،محسن جدیدی با بیان این که بیش 
از ٢٠٠ پرونده چاه غیر مجاز در جریان رسیدگی 
در مراجع قضایی شهرستان های گرگان و آق قلا 
سیر  جهت  پرونده  تعداد  این  کرد:  اظهار  است، 
مراحل قانونی مطابق ماده 4۵ قانون توزیع عادلانه 
آرای  اخذ  از  تا پس  ارسال  به مراجع قضایی  آب 
نمودن  المنفعه  مسلوب  و  پر  به  نسبت  مربوطه 
آن اقدام شود.وی افزود: بر اساس دستورالعملهای 
مبنای  بر  کشور  های  دشت  بخشی  تعادل  طرح 
برنامه سالانه از فروردین ماه ٩۵ با صدور اطلاعیه 
محدودیت منابع آبی ، ممنوعیت کشت شالی،توزیع 
و نصب در مراکز تجمع روستاهای منطقه مانند 
به  نسبت  بهداشتی  ها،مراکز  مساجد،حسینیه 
اطلاع رسانی علما و روحانیون و بهره برداران اقدام 
شد.مدیر امور منابع آب گرگان و آق قلا بیان کرد: 
از ابتدای تیر ماه ٩۵ گروه های گشت و بازرسی این 
امور با حضور در منطقه عملیات کنترل کشت کلیه 
چاه های حوزه عملکرد را دربرنامه کاری قرار داده 
و پرونده چاه های دارای اضافه برداشت به مراجع 

قضایی معرفی خواهند شد. 

طلب 9 میلیارد تومانی پیمانکاران از 
شرکت برق کردستان

از  کردستان  استان  برق  شرکت  مدیرعامل 
بدهکاری ٩ میلیارد تومانی شرکت برق کردستان 
این  به پیمانکاران خبر داد و گفت: بخش عمده 
است.  مهر  مسکن  پروژه  به  مربوط  بدهکاری 
نجفیان در جلسه شورای مسکن  محمدمصطفی 
اجرای  به وضعیت  اشاره  با  در سنندج  کردستان 
پروژه های مسکن مهر در استان با بیان اینکه یکی 
از مهم ترین مشکلات در بحث واگذاری امتیازات 
پروژه های  به  خدمات رسان  دستگاه های  سوی  از 
مسکن مهر کمبود اعتبارات است، خاطرنشان کرد: 
با وجود کمبود اعتبارات کار تعطیل نشده و هر آنچه 
در توان داشته ایم انجام وظیفه کرده ایم.نجفیان در 
مهر  مسکن  واحدهای  به  انشعاب  واگذاری  مورد 
واگذاری  برای  لازم  آمادگی  گفت:  نیز  مریوان 
انشعاب به این پروژه را در مریوان داریم.وی با بیان 
مسکن  پروژه های  زیربنایی  خدمات  برای  اینکه 
مهر در استان کردستان 1۵ میلیارد تومان اعتبار 
اعلام نیاز شده بود، اظهار داشت: تاکنون 6 میلیارد 
تومان از این میزان تامین و به ما اختصاص داده 
شده و مابقی اقدامات و هزینه های صورت گرفته 
از محل اعتبارات داخلی شرکت در استان تامین 
شده است.مدیرعامل شرکت برق استان کردستان 
از بدهکاری ٩ میلیارد تومانی شرکت برق کردستان 
به پیمانکاران خبر داد و گفت: نمی گوییم که کل 
این بدهکاری مربوط به پروژه های مسکن مهر است، 
اما واقعیت این است که پروژه مسکن مهر عامل 

درصد قابل توجهی از این بدهکاری است.

استاندار اصفهان در جلسه شوراي اداري استان: 

هيچ نبايد به مصوبات شوراي عالي آب در خصوص حوضه آبريز زاينده رود خدشه وارد شود
از نظر دولت طرح ٩ ماده اي احیاي حوضه ي آبریز زاینده 
رود اصلي ترین و مهمترین طرح آبي کشور براي این حوضه 
به مصوبات شوراي عالي آب و  ندارد  است و هیچ کس حق 
شوراي هماهنگي مدیریت حوضه ي آبریز زاینده رود سر سوزني 

خدشه وارد نماید.
جلسه ي شوراي اداري استان با حضور نماینده محترم 
ولي فقیه و امام جمعه اصفهان و نمایندگان مردم استان در 
دهمین دوره ي مجلس شوراي اسلامي و مدیران استان و به 
ریاست استاندار اصفهان برگزار گردید.نماینده ي ولي فقیه و امام 
جمعه ي اصفهان در ابتداي جلسه با بیان حدیثي از حضرت 
امیرالمومنین علي)ع( اظهار داشت: همه ي مسئولان باید در 
راستاي حل مشکلات مردم قدم بردارند و مسئولان و نمایندگان 
مجلس باید الگوي جامعه در رفتار، کردار و عمل باشند و سعي 
نمایند همانگونه که رهبر معظم انقلاب تاکید نمودند و امامان و 
علماي دیني فرموده اند در خدمت مردم باشند و مشکلات آن 
ها را برطرف نمایند واز فرصت خدمتي که در اختیار آن ها قرار 
گرفته است بهترین استفاده را نمایند.آیت الله طباطبایي نژاد 
با اشاره به اینکه برخي از قوانین موجود نیازمند اصلاح است، 
گفت: این گونه قوانین نه تنها در جهت رفع مشکلات نیست 
بلکه براي مردم موانعي را ایجاد مي کند و نمایندگان مجلس 

شوراي اسلامي باید تلاش کنند که این قوانین را اصلاح نمایند 
و مسئولان اجرایي نیز باید مشکلات قانوني را به نمایندگان 
انتقال دهند.دکتر رسول زرگرپور نیز در این جلسه اظهار داشت: 
نمایندگان مجلس باید علاوه بر وظایف ذاتي، بازوي قوي ، کارآمد 
و کارسازي براي حل مشکلات و مسائل است انباشند.استاندار 
اسلامي  دور جدید مجلس شوراي  در  اینکه  بیان  با  اصفهان 
مي توانیم شاهد فصل جدیدي از همکاري هاي بین دو قوه 
در استان باشیم، گفت: مدیران و نمایندگان باید در جهت هم 
افزایي، تعامل و همکاري براي توسعه ي استان و رفع مشکلات 
تلاش کنند.رسول زرگرپور افزود: خوشبختانه در دور جدید در  
مجمع نمایندگان همکاري و همدلي خوبي ایجاد شده است و 
باید از این فرصت استفاده نمود و مدیران نیز باید از ظرفیت و 
پتانسیل نمایندگان  استفاده کنند و فضاي همدلي و همراهي 
را براي حل مشکلات استان ایجاد نمایند.استانداراصفهان یکي 
از شاخص هاي سرمایه گریزي را نسبت منابع به مصارف بانک 
ها عنوان کرد و گفت: در سال ٩٢ این نسبت ۵٨ درصد بود که 
خوشبختانه در حال حاضر به ٨۵ درصد رسیده است که نشان 
دهنده ي رشد سرمایه گذاري در استان است.رسول زرگرپور با 
بیان اینکه اصفهان جزء  استان هاي محروم از بودجه ي دولتي 
است، گفت: استان هاي برخوردار باید از بودجه ي غیرمستقیم 

استفاده کنند و نوع اعتبارات در این استان ها با هم متفاوت 
است. وي افزود: مشکلات استان تنها با حرف زدن و گلایه کردن 
حل نخواهد شد بلکه باید با تدبیر درست و ارائه ي راهکارها 
مشکلات را برطرف نماییم.زرگرپور در ادامه به بیان مشکلات 
آب پرداخت و گفت: از نظر دولت طرح ٩ ماده اي احیاي حوضه 
ي آبریز زاینده رود اصلي ترین و مهمترین طرح براي احیاي 
این حوضه است و این طرح با اولویت ترین برنامه ي آبي کشور 
است. وي اضافه کرد: معاون اول رئیس جمهور در آخرین جلسه 
اعلام نمودند که هیچ کس حق ندارد به مصوبات شوراي عالي 
زاینده رود  آبریز  آب و شوراي هماهنگي مدیریت حوضه ي 
سرسوزني خدشه وارد نمایند.استاندار اصفهان با اشاره به اینکه 
در یکي از بندهایي طرح ٩ ماده اي عنوان شده است مادامي که 
سهم استان هاي مختلف از منابع آب زاینده رود مشخص نشده 
است هرگونه بارگذاري جدید ممنوع است، افزود: در حال حاضر 
تخصیص استان ها مشخص شده است.رسول زرگرپور افزود: 
حق آبه هاي حوضه ي آبریز مشخص شده است و براساس 
اقدام بزرگي که از لحاظ فني و مهندسي صورت گرفته تا پایان 
شهریور ماه تخصیص روستا ها نیز به طور کامل مشخص خواهد 
شد و اجازه نخواهیم داد یک قطره از حق مردم اصفهان توسط 

دیگران برداشت شود.

پروژه های عمرانی اصفهان پیشرفت 90 درصدی دارند
به دنبال برنامه هرهفته چندافتتاح شهرداری اصفهان،این استان 
با پیشرفت بهتری  درزمینه های مختلف عمرانی، شهری واجتماعی 
زیباتر  بازهم  اصفهانی  نویدبخش،  ها  برنامه  واین  است  شده  روبرو 
افتتاح  مراسم  با  هفته  دراین  اصفهان  وپیشرفته ترخواهدبود. شهردار 
و کلنگ زنی پروژه های منطقه 4 این شهرکه باحضوراعضای شورای 
بازهم   ، شد  انجام  منطقه  شهدای  خانواده  و  محلی  معتمدان  شهر، 
اینکه  به  اشاره  با  نژاد  مهدی جمالی  بود.  این شهر  مردم  درخدمت 
محله  و  کوچک  های  پروژه  اجرای  منکر  بزرگ  های  پروژه  انجام 
محور نمی شود، عنوان کرد: خوشبختانه امروز 6 پروژه محله محور 
اینکه   به  توجه  با  است. وی  افتتاح شده  و  زنی  کنلگ  منطقه 4  در 
پروژه بازار گل وگیاه یکی از بزرگ ترین پروژه های منطقه ای است 
،این  اذعان داشت:بنابراین که شهراصفهان درمرکزیت کشورقراردارد 
پروژه قابلیت این رادارد که به مرکز صادرات گل وگیاه کشورتبدیل 
شود. جمالی نژاد افزود:بازارگل وگیاه درچندفازاجرامی شود وفازاول 
آن نیزتاسال آینده تکمیل خواهدشدوهمچنین محدوده غرب و شمال 

بازار گل و گیاه  نیاز  یابی خواهدشد و در صورت  نیز مکان  اصفهان 
در این محورها نیز احداث می شود.   شهرداراصفهان با بیان اینکه 
هزینه احداث بازار گل و گیاه بیش از٣٧ میلیارد تومان است، گفت: 
ایران با داشتن چهار فصل و اصفهان با داشتن تنوع آب وهوا استعداد 
بسیار خوبی را برای داشتن گونه های مختلف گیاهی دارد و همین 
این  بیان  با  بازار گل وگیاه را بیشتر می کند. وی  ایجاد  ظرفیت ها 
بارور شوداظهارداشت: جهش صادرات  باید  اقتصاد کشور  که  مطلب 
غیرنقدی در برنامه های پنجم و ششم دیده شده است از این رو باید 
ظرفیت ها و استعداد های اقتصادی کشور بارور شود. جمالی نژاد با 
بیان اینکه بازار گل و گیاه در شرق اصفهان کلنگ زنی شد، ادامه داد: 
بازار گل و گیاه می تواند در جنوب، شمال و غرب شهر هم گلنگ 
زنی شود از این رو در فازهای بعدی در نقاط مختلف شهراین مهم 
اجرا می شود به خصوص در غرب اصفهان مانند خیابان آتشگاه که 
ظرفیت احداث بازار گل و گیاه را دارد. وی افزود: سرمایه گذاری ها 
برای استفاده بهینه از مزیت های تولید و صادرات گل کافی نبوده، 

تولید  بتوانیم ظرفیت  بازار گل وگیاه  با احداث  امیدواریم  اظهارکرد: 
گل را در کشورمان رونق دهیم. او  با اشاره به اینکه برخی از پروژه ها 
کمتر از ٣٠ درصد پیشرفت فیزیکی داشته اند، گفت: برخی دیگر از 
پروژه ها نیز ٣٠ الی 6٠ درصد، پروژه های دیگری ٩٠ درصد پیشرفت 
داشته است. شهردار اصفهان با بیان اینکه در کنار ابر پروژه ها، طرح 
های محله محور نیز انجام می شود، ادامه داد: احداث و ساماندهی 
پارک رضوی،  معابر  و ساماندهی  داروسازی، سروستان  های  خیابان 
بین النهرین و پیاه روسازی خیابان ٢٢بهمن وعلامه امینی از جمله 
طرح هایی هستند که امروز به بهره برداری رسید. درپایان احداث و 
پیاده  تکمیل  طرح  سروستان،  و  داروسازی  های  خیابان  ساماندهی 
خیابان  نیرو،  خیابان  شرقی  ضلع  بهمن،   ٢٢ های  خیابان  روسازی 
محلی  های  پارک  ساماندهی  و  رشحه  خیابان  و  غربی  امینی  علامه 
رضوی، بهمن، بین النهرین و پارک مجموعه آپارتمان های 4٢ پروژه 
بهره  به  افتتاحیه   ،هرهفته چند  این هفته  بودند که دربرنامه  هایی 

برداری رسیدند.
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